
Eerste keer snoeken met het bootje dit seizoen.

Geschreven door Marcel Mos

Vandaag kijken of ik net z,n mooie vis kan vangen als gisteren.

  

Het is nog een heerlijke dag en ik ga eens even kijken of 
er nog snoek te vangen is op de Brielsemaas.
Heb er zin in en kan gelijk kijken hoe het traileren gaat met me 
andere auto.

  

      

Het ziet er als gewoonlijk nog steeds schitterend uit hier.
Vooral met die zon op het water.
Ik heb lekker wat foto's geschoten en zal die er gelijk eens 
op zetten.

  

  

  

Hier varen we voor het pondje langs.
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  Met aan de overkant ervan Kapitein Haak.En de grote boten Jachthaven van Brielle.  

  In de verte de bovenkant van de Callandbrug.  

  

  

  Deze mannen gingen net zo snel heen en weer op de wind over het meer  als dat ik vooruit aan het trollen was met de motor.  

  

  

  

  De kantjes aan het afgooien.Op zoek naar die mooie snoek.  

  Maar dat leverde geen vis op.  

  Dan maar weer over op trollen.En deze maal over de diepe stukken en dieper vissen.  

  

  En dat leverde me uiteindelijk een mooie snoek op.  

  90 cm. lang een mooie dame.  
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  We gaan onder tussen gewoon weer door.En vissen langs het taluut naar het BBQ eiland.  

  

  

  Terwijl ik heel ijdel een foto van me zelf schiet...Inderdaad staat er een hengel te stuiteren.  

  En wederom een mooie snoek tijdelijk aan boord.  

  Na de foto mag zij ook weer zwemmen.En maar door groeien tot over de meter.  

Afsluiten doe ik met deze foto.Ik vis hier over 2 meter diepte en kan de bodem nog heel duidelijk zien.Heelijk om weer op het Brielsemeer te zijn.Helaas komt aan alles een eind.Dus ook aan deze visdag.Heerlijk weer gehad.En twee mooie vissen mogen vangen.Tot de volgende sessie.  Marcel Mos.  
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